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Motion 1: Inköp av fyrhjuling 
Motionär: Marie Roth 

Motionären önskar att klubben tillsammans med ridskolan köper in en begagnad 
fyrhjuling med släp och andra tillbehör samt att detta uppdrag ges till en person med 
god kännedom om fordonstyp och vilka praktiska behov som behöver uppfyllas. 

Motivering: Personalen skulle ha stor nytta av fyrhjuling med tillhörande släp. En 
fyrhjuling kan även användas för att sladda underlaget mellan klasser vid 
lokaltävlingarna. 

 

Styrelsens föreslår att Årsmötet beslutar 
• Att avslå motionen med följande motivering: 
Inköp av fyrhjuling kan bli en dyr affär eftersom de dels är stöldbegärliga och dels för att 
det även tillkommer kostnader för årlig service osv. Efter samtal med Ridskolan har det 
framkommit att de i dagsläget inte kan se hur deras personal kan ha nytta av en 
fyrhjuling samt att det redan idag med existerande utrustning går att sladda underlaget 
mellan klasser om ett sådant behov skulle finnas. Det går därför inte att motivera till 
varför klubben ska köpa in en fyrhjuling med släp eller andra tillbehör. 
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Motion 2: Inköp hindermaterial till Gula ridhuset 
Motionärer: Markarbetsgruppen lördagar kl.10.30 (Gula ridhuset) 

Motionärerna önskar en budget på 25 000kr för att köpa in hindermaterial till 
verksamheten som bedrivs i Gula ridhuset. 

Motivering: Gula ridhuset behöver nytt hindermaterial. Det är inte tillräckligt att ärva 
material från det som blir över i Gröna ridhuset.  

 

Styrelsens föreslår att Årsmötet beslutar  
• Att avslå motionen med följande motivering: 
Det är Ridskolan som ansvarar för att säkerställa att det finns tillräckligt material för all 
uppsutten ridning. Klubben ansvarar endast för att köpa in material som används vid 
tävling och träning i klubbens regi. Vedertagen praxis är att klubben efterskänker 
förbrukat tävlingsmaterial till ridskolan, som sedan kan använda det i sin verksamhet. 
Om Ridskolan anser sig behöva mer material, är det Ridskolan som ansvarar för inköp.  

För närvarande har Klubben en mängd hindermaterial som inte längre används på 
tävlingar. Denna kommer gås igenom och efter överenskommelse med Ridskolan 
fördelas mellan de två ridhusen.  
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Motion 3: Upprustning utebana 
Motionärer: Markarbetsgruppen lördagar kl.10.30 (Gula ridhuset) 

Motionärerna önskar att: 
• Staket och ram runt utebanan ses över. 
• Uppsittningsblock för utomhusbruk köps in (kostnad: 2600kr/styck). 
• Förvaring för hindermaterial vid utebanan tas fram. 

Motivering: Staketet är rangligt och utebanan är på glid; Det är inte säkert att sitta upp 
från sargen på utebanan eller nuvarande EU-pallar; Utebanans hinderpark ligger 
oskyddad. 

 

Styrelsens föreslår att Årsmötet beslutar  
• Att del 1 (se över staket och ram runt utebana) anses vara besvarad, 
eftersom nytt staket redan ligger i Verksamhetsplanen för 2025. 

• Att del 2 (uppsittningsblock för utebruk) anses vara besvarad, 
eftersom sådana uppsittningsblock kan inkluderas vid inköp av de uppsittnings-
pallar som redan ligger i Verksamhetsplanen för 2025. 

• Att avslå del 3 (förvaring hindermaterial) av motionen med följande motivering: 
Ett första steg är att undersöka olika möjligheter till förvaring, inklusive kostnadsförslag. 
Styrelsen får därför i uppdrag att under året ta fram olika lösnings- och kostnadsförslag. 
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Motion 4: Trafikmiljön kring och på anläggning 
Motionärer: Markarbetsgruppen lördagar kl.10.30 (Gula ridhuset) 

Motionärerna önskar att: 
• Styrelsen tillsätter en arbetsgrupp som tillsammans med ridskolan kartlägger 

trafikmiljön kring anläggningen. 
• Denna arbetsgrupp tar fram en åtgärdsplan för att förbättra miljö och 

trafiksäkerhet kring anläggningen inför HT 2025.  
• Information kring trafikflödet och gällande regler tydligt kommuniceras till 

medlemmarna.  
• Klubben tillsammans med ridskolan köper in en manuell sandspridare (kostnad: 

5000kr).  

Motivering: Trafikmiljön är inte säker; En manuell sandspridare gör att sandningen går 
fortare och är mer ergonomisk. 

 

Styrelsens föreslår att Årsmötet beslutar 
• Att bifalla Del 1-3  (tillsätta arbetsgrupp som kartlägger trafikmiljön, tar 
fram en åtgärdsplan, kommunicera regler till våra medlemmar) av motionen.  
Styrelsen får i uppdrag att tillsätta en arbetsgrupp som tillsammans med Ridskolan 
kartlägger trafikmiljön och tar fram en åtgärdsplan inför HT 2025. Denna åtgärdsplan 
kan även innehålla vilken kommunikation som behöver gå ut till våra medlemmar.  

• Att bifalla Del 4 (köpa in manuell grusspridare tillsammans med Ridskolan) 
av motionen. 
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